



SK LIQUID

Roller maintenance
墨辊维护产品

30016

Rollerclean Roller Paste

Our Rollerclean Roller Paste is a heavy-duty ink roller cleaning paste. Rollerclean will quickly clean the rollers when color changes are required. Normally the printer can change from Black to Yellow within 10 minutes. Rollerclean should be used in a regular roller maintenance program.

Advantages:

- Deep cleaning of all inking rollers
- Quick color change
- Resin based, like inks
- Will help to prolong the working life of the inking rollers
- Pleasant fragrance

Recommendation for use:

First clean the ink of the inking rollers with your normal roller wash. Then apply a small amount on the top inking roller, with an ink knife. Make sure the entire roller train is covered in Rollerclean, then let the rollers cycle for about 5-10 minutes, to ensure all ingrained ink is pulled from the inking rollers.

After about 10 minutes use normal roller wash to remove Rollerclean from the inking rollers, connect the wash-up blade. Finally rinse off the roller wash with water.

This process might have to be repeated if the inking rollers have not been treated for a long time.

Physical and chemical properties:

Appearance: Paste

Solubility: Not soluble in water

VOC: 0 g/l

Colour: Brown

Boiling point: N/A

pH concentrate: N/A

Odour: No characteristic odour

Relative density: 1.00 @ 20 C

Flash point: No flash

Packaging: 1 kilo / 1box x 12 kilos

墨辊转色膏

Rollerclean Roller Paste是一种强力墨辊清洁膏。当需要换色时，Rollerclean可快速清洁墨辊。通常情况下，10分钟内印刷色组可从黑色转为黄色。常规墨辊保养计划中，应使用Rollerclean。

优点:

- 深层清洁所有墨辊;
- 有助于延长墨辊的使用寿命;
- 颜色变化快速;
- 宜人的芳香;
- 树脂基料, 像油墨。

使用说明:

首先, 用常规墨辊清洗剂清洁墨辊; 然后, 用油墨胶铲在墨辊顶部涂抹少量Rollerclean, 直至整个辊轴为Rollerclean全部覆盖, 再让墨辊旋转5-10分钟, 确保刮掉墨辊上的所有沉积油墨。

约10分钟后, 使用常规墨辊清洗剂去除墨辊上的Rollerclean, 合上洗墨辊刮刀。最后用水清洗掉墨辊清洗剂。

如果已经很长时间没有对墨辊进行处理, 可能要重复该过程。

外观: 膏状

气味: 无特征性气味

沸点: 无

VOC: 0 g/l

闪点: 无

颜色: 浅褐色

溶解性: 不能溶于水

相对密度: 20°C时1.00

pH值: 无

包装: 1公斤/罐 12罐/箱

